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Abstract (en)
The high-speed circuit breaker for low-voltage installations is provided with an eddy-current trip device for moving a contact element in an
extinguishing chamber. According to the invention, the contact element (2) is provided in its movement direction (4) with contact regions which are
alternately electrically conductive and non-conductive. The extinguishing chamber (3) contains contact pins (12, 13), whose ends are connected in
a positively locking manner to the surface of the contact element (2). There is a narrow gap (20) between the surface of the contact element (2) and
the inner wall of the extinguishing chamber (3). Using this switch, short-circuit currents can be extinguished when the current is rising in less than
0.5 ms. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Schnellschalter für Niederspannungsanlagen ist mit einem Wirbelstromauslöser zur Bewegung eines Kontaktgliedes in einer Löschkammer
vorgesehen. Erfindungsgemäß ist das Kontaktglied (2) in seiner Bewegungsrichtung (4) mit abwechselnd elektrisch leitenden und nichtleitenden
Kontaktbereichen versehen. Die Löschkammer (3) enthält Kontaktstifte (12 13), deren Enden formschlüssig verbunden sind mit der Oberfläche des
Kontaktgliedes (2). Zwischen der Oberfläche des Kontaktgliedes (2) und der Innenwand der Löschkammer (3) befindet sich ein enger Spalt (20). Mit
diesem Schalter können Kurzschlußströme im Stromanstieg in weniger als 0,5 ms gelöscht werden. <IMAGE>
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